
 Lidköping

Protokoll fört vid sammanträde med styrelsen

Dag: Torsdagen den 7 november 2019
Tid: Kl 09.00-11.45
Plats: Wennerbergsgården

Närvarande:
Ragnhild Bergman, ordf
Kerstin Anderson, vice ordf
Lennart Isaksson
Svante Johnsson
Åke Nordström
Lisbeth Nyström

1. Mötets öppnande  
Ordföranden hälsar deltagarna välkomna och öppnar dagens styrelsemöte. 

2. Godkännande av dagordning
Dagordningen godkänns. 

3. Föregående protokoll
Styrelsen går igenom protokollet från förra mötet och protokollet justeras. 

4. Sammanfattning träff nya medlemmar samt månadsmöte oktober
Månadsmötet i oktober var välbesökt med ca 130 medlemmar. 
Träffen med nya medlemmar, 10 personer, avlöpte enligt det program styrelsen 
tagit fram. 

Styrelsen beslutar
att boka ny dag för träff med nya medlemmar till tisdagen den 31 mars 2020.

5. Månadsmöte i november
Torsdagen den 14 november håll nästa månadsmöte och föredragshållare är 
psykiatriker Håkan Andersson som talar om Åldrandets utmaningar. 
Annons var införd i NLT 6 november under Föreningsklubban och finns även 
införd på Lidköpingsnytts hemsida under Mötesplatser. 

6. Inför träff med SPF Skövde styrelse
Torsdagen den 21 november har styrelsen bjudit in styrelsen för SPF Skövde till 
ett möte i Wennerbergsgården mellan kl 09.00-12.00. 
Styrelsen bjuder på kaffe och smörgås. 

Programmet för dagen blir ömsesidig information om hur de båda styrelserna 
arbetar. Vi delar med oss av vårt programblad, informationsbladet om styrelsen 
samt årsberättelsen.

http://www.spf.se/


7. Ekonomi 
Lennart lämnar information om resultat- och balansräkning per 6 november. I 
jämförelse med november 2018 ligger resultatet på i stort sett samma nivå. 
Ekonomin är god. 

8. Medlemmar
Åke berättar att vi per idag 7 november, har 1.100 medlemmar. Sedan början av 
året har vi tappat 5 medlemmar.

9. Månadsmötet 12 december
December månadsmöte innehåller luciatablå med ungdomskören Nova Voces från
Råda församling, som kommer kl 16.30. Innan dess bjuds på julbuffé till en 
kostnad av 150 kr. Arne Nathansohn och Sten-Åke Svensson står för julmusiken. 
Ev kommer även Henrik Wiberger, restaurangchefen på 1934, att berätta om sitt 
uppdrag.
Annons med uppgift om anmälan kommer i NLT den 27 november. Anmälan sker 
till Hilda och Lisbeth på mobilnr och mail. Sista anmälningsdag är 6 december. 

10. 80+ inbjudan 17 december
Inbjudan till evenemanget ställs samman av Lisbeth och skickas över till Åke. 
Johnnys kopiering behöver materialet senast 25 november. Därefter sker 
kuvertering av styrelsen den 2 december kl 11.00 på Wennerbergsgården. 

Anmälan om deltagande sker till Hilda, Kerstin och Lennart, senast den 12 
december. Programmet blir luciatablå, enkel förtäring av julgröt, skinksmörgås, 
kaffe, pepparkaka samt julmusik av Nathansohn och Svensson.
Max 150 personer. Hilda informerar om ny IT-kurs för 80+.

Åke tar till nästa möte fram en lista över vilka SPF-medlemmar som är 90+ inför 
utdelning av julblomma.

11. Rapporter
- Vandringar
Det har genomförts två vandringar under hösten och båda har upplevts som 
mycket positiva. Målet är att vandringarna kommer att fortsätta till våren.

- IT-kunskap
Samtliga fem grupper med sammanlagt 35 personer som träffats vid 3-6 tillfällen 
har nu avslutats. Dessa personer kommer att bjudas in till en träff den 17 januari 
för att diskutera en eventuell start av ett IT-café.

En inbjudan kommer senare i november att skickas ut till de som är 80+ för att 
höra om det finns intresse att delta i en ny IT-utbildningsgrupp.

- Parkering
Förhandlingar pågår mellan Epikure AB, Dina Försäkringar och Blomkvist Bygg 
AB om hur parkeringsplatserna för SPF ska kunna lösas.



- Folkdans
Ellinor Larsegård har ställt en fråga till Hilda om att inom SPF starta en grupp för 
folkdans. Styrelsen diskuterar frågan och Hilda tar förnyad kontakt med Ellinor L.

- Övrigt
Styrelsen diskuterar frågan om för vilka våra aktiviteter ska vara tillgängliga. 

Styrelsen beslutar: 
I de fall det handlar om ett begränsat antal deltagare, så går SPF-medlemmar före
icke medlemmar. Övriga deltagare tillfrågas om medlemskap. 

Då en vakans finns i styrelsen föreslår Lisbeth att Karl-Evert Andersson 
adjungeras till styrelsen fram till årsmötet i februari. 
Styrelsen ställer sig positiv till förslaget och beslutar att Hilda kontaktar Karl-Evert 
med en förfrågan.

Svante berättar att sommarmöblerna blev illa åtgångna under hagelstormen. 
Ronny Hedvall har lovat att tillsammans med Per-Erik Artig se över möblerna och 
försöka laga de som går att laga.

Lennart tar upp frågan om vad som händer med sjukhuset i Lidköping och om SPF
ska engagera sig i detta. 

12. Inför årsmötet 2020
Styrelsen diskuterar både valkommitté, program m m. Hilda tar upp frågan till 
diskussion med Karl-Evert Andersson.

Samtliga verksamhetsansvariga kommer att tillskrivas under december med 
uppdrag att kort informera om respektive verksamhet och som sedan lyfts in i 
verksamhetsberättelsen.

Svante och Åke har tagit fram olika namn som skulle kunna föreslås en plats i 
styrelsen framöver. Styrelsen utvecklar namnförslagen med valkommittén.

13. Nästa möte
Nästa möte hålls torsdagen den 5 december kl 09.00 i Wennerbergsgården. 
Åke tar med fika.

14. Avslutning
Ordföranden avslutar mötet och tackar deltagarna för visat intresse.

Vid protokollet Justeras

Lisbeth Nyström Ragnhild Bergman
Sekreterare Ordförande


